
 
 

Referat af 
SKOLEBESTYRELSESMØDE PÅ 

SOPHIENBORGSKOLEN 

.Afbud: Lene, 
Lena, Rikke, Claus 

 

Punkt nr.:   

1. 
 

Elevrådet  

Referat 
pkt. 1 
 

 
Valgfag- mere valg kunne ønskes fremadrettet 
Onsdagsønsker 
De 3 temadage, elevrådet afleverer efter påske en ønskeliste til ledelsen 
Bænk ved ”Kys og Kør” ønskes, da elever ofte venter på afhentning der. 
HD? Kan de noget? 
Mere seksual- undervisning? Hvor blev den af i uge 6? 
Micro – ovn: Klart svar ud til alle 
Forslag til anden slags dag dagen før sidste skoledag 
Klasselærerne må samle op på dagen i god tid inden, så den evt. kan skifte karakter. 
Ugentlig fællessamling- opsamling på den.  
Husk Skolevalg 2024, det udskrives 13. januar og afholdes 1. februar 
 
 

 

2. 
 

Nyt fra skoleledelsen  

 Underskud, vi har fået eftergivet en del af underskud. 
 
3 X 0. klasser i tidlig HFO 1. maj.  
3. klasse flytter ud, så der bliver plads. 
Overleveringer i gang med børnehaverne. 
 
Skolen fortsætter fokus på Co–teaching. Et forløb er netop afsluttet i Europahuset og vi  
ønsker at lave en ny indsats, denne gang i DK – huset.  
Ledelsen sender ansøgning om dette kort efter påske. 

 

Ledelse fortæller om ide med understøttende undervisning omlagt til Hfo og 

mulighed for for at bevare 2 lærer funktion   

 
Ledelsen har været i 6. klasse for at høre om evt. interesse for at oprette musik.  
kun 3 elever på årgangen giver udtryk for at kunne have lyst til det fag. 
Ledelsen har møde med Musik- skolen om et anderledes samarbejde i kommende skoleår 
med en alternativ læsning af musik i de yngste klasser. 
Special – elever i distriktet fylder fortsat meget i ledelseskalender. 
DLF Hillerød har opsagt samarbejdsaftalen og det er Jon, der er medforhandler på 
ledelsessiden, det arbejde pågår og skal være klar inden 1. maj. 
 
Malthe deltager 8. april. 
 



 
 

 

3. 
 

Eventuelt  
Måske skal vi overveje om der skal være færre møder næste år, eller aflyse ind i mellem? 

 
 

 


